
Haarlem, 7 juni 2017  

 

Aan de leden van de commissie Samenleving, geachte dames en heren, 

 

De afgelopen maanden hebben wij intensief met de wethouder van Onderwijs gesproken over 

het Strategisch Huisvestingsplan Onderwijs (SHO) 2018-2022. In het (geactualiseerde) plan zijn de 

ontwikkelingen met betrekking tot de groei van het aantal leerlingen in het primair en voortgezet 

onderwijs in onze gemeente in de komende jaren uitgewerkt en vertaald in de gemeentelijke 

zorgplicht voor de onderwijshuisvesting. Hierbij zijn de schoolbesturen in de gelegenheid gesteld 

aan te geven welke gevolgen dit de komende vijf jaren heeft voor onze scholen.  

In het SHO is een reële doorkijk gegeven naar de gevolgen van deze groei én van de groei als 

gevolg van de Woonvisie van uw gemeente voor de onderwijshuisvesting per stadsdeel in 

Haarlem.  

 

Voor wat betreft de financiële gevolgen van de groei van het aantal leerlingen, vertaald in 

structurele en tijdelijke capaciteit, is in het SHO duidelijk gemaakt welke investeringen op korte 

en op langere termijn nodig zijn. Deze zijn uitgewerkt in plannen voor nieuwbouw, uitbreiding, 

voor renovatie en voor het verbeteren van de functionaliteit, bereikbaarheid, spreiding en 

duurzaamheid. De benodigde investeringen zijn ook wat ons betreft noodzakelijk. 

 

In het SHO is uitgegaan van een ambitieniveau dat rekening houdt met het realiseren van 

gezonde, functionele en exploitabele schoolgebouwen, kortom een realistisch kwaliteitsniveau 

dat is aangemerkt als “Frisse scholen B”. Wij ondersteunen dit ambitieniveau van harte. Onze 

leerlingen hebben hier recht op, omdat een functioneel en gezond schoolgebouw in belangrijke 

mate bijdraagt aan de onderwijskwaliteit. Ook voor ons personeel  is dit een belangrijke 

voorwaarde om hun werk goed te kunnen doen.   

 

Met de portefeuillehouder is afgesproken dat er verder overleg met de schoolbesturen zal 

plaatsvinden over de uitwerking van  het SHO, alsmede over de  beleidsagenda 

onderwijshuisvesting. Deze agenda omvat een viertal onderwerpen:  

 

a. Uitwerking kwaliteitskader onderwijshuisvesting (inclusief cofinanciering)  

b. De toekomstige voorzieningenstructuur primair en speciaal onderwijs  

c. De toekomstige voorzieningenstructuur voortgezet onderwijs  

d. Voortgezet onderwijs Schalkwijk en internationale school  

 

Eerder dit jaar hebben wij aan uw raad aangegeven dat er de komende jaren een enorme 

uitdaging ligt voor ons als schoolbesturen en voor uw als gemeente. Er zal gezamenlijk veel werk 

moeten worden verricht om deze uitdaging aan te gaan en te voorzien in kwalitatief goede 

onderwijshuisvesting voor de komende decennia. Wij willen herhalen dat wij bereid zijn ons 

hiervoor in te zetten en binnen onze mogelijkheden onze bijdrage te leveren in het belang van 

het onderwijs aan onze Haarlemse leerlingen.  

 

Wij ondersteunen dit SHO van harte, er is door de gemeente een goed stuk voorbereid dat, zoals 

gesteld,  verder met de besturen wordt uitgewerkt. 

 

Namens de gezamenlijke schoolbesturen voor PO en VO in Haarlem, 

 

Marten Elkerbout, Spaarnesant. 


